

DEAR **BORIS DIPLOMAT** CUSTOMER:

Thank you for your recent purchase of the **BORIS DIPLOMAT**, the first compact, full-featured, microprocessor-based chess computer to operate on batteries. Now that you have had the chance to enjoy **BORIS**, we're certain that you know of a chess-loving friend or relative who would appreciate receiving the **DIPLOMAT** as a gift, or who would want to purchase one for himself. Your local retailer or **BORIS** Sales Office would be pleased to assist your friend or relative in placing his order.

Should you desire additional **DIPLOMAT** chess pieces, extra sets of all black and white pieces are available at \$4.95 each.

Also, if you prefer playing on a larger chess board, you may order a folding, 10" square, magnetic chess board with alphanumeric notation and magnetic pieces for \$29.95. The squares on the board are marked identically to those on your **DIPLOMAT** board for your playing convenience.

Use the form on the back to place your order.

À TOUS LES ACHETEURS DU **BORIS DIPLOMAT**

Nous vous remercions d'avoir fait l'acquisition du **BORIS DIPLOMAT**, le premier micro-ordinateur d'échecs à fonctionner sur piles. Maintenant que vous avez eu la chance d'apprécier votre **BORIS**, nous sommes assurés que vous avez un ami, tout comme vous amateur d'échecs, qui aimerait recevoir le **BORIS** en cadeau ou aimerait en faire l'acquisition. Le détaillant le plus près de chez vous ou le bureau des ventes du **BORIS** seront heureux de remplir sa commande.

Nous désirons également vous aviser que vous pouvez vous procurer d'autres pièces d'échecs pour le **BORIS** au coût de \$4.95 (ensemble complet de pièces blanches et noires).

De plus, si vous préférez jouer sur un échiquier plus grand, vous pouvez commander un échiquier magnétique pliable avec notation alphanumérique et cases de 10" et des pièces magnétiques proportionnelles à l'échiquier pour \$29.95. Les cases de cet échiquier sont identifiées de la même façon que celles de l'échiquier du **BORIS**.

Pour commander, utiliser le bon de commande au verso.

Mail your order on this convenient form to:

BORIS Sales & Marketing Offices,
5165 Sherbrooke St. W.,
Suite 418,
Montreal, Que. H4A 1T6

_____ set(s) DIPLOMAT Chess Pieces @ \$4.95 each.

\$ _____ enclosed.

_____ Magnetic Chess Set(s) and Board(s) @ \$29.95 each.

\$ _____ enclosed.

Name _____ (PLEASE PRINT)

Street _____

City _____ Prov. _____ Zip _____

Prices Include Shipping and Handling

Remplir et faire parvenir à:

Bureaux de vente et de promotion du BORIS,
5165 Sherbrooke ouest,
Suite 418,
Montréal, Qué. H4A 1T6

_____ ensemble(s) de pièces d'échecs @ \$4.95 chacun

Ci-joint \$ _____.

_____ Ensemble(s) de pièces d'échecs magnétiques
et échiquier(s) @ \$29.95 chacun

Ci-joint \$ _____.

Nom _____ (Lettres moulées S.V.P.)

Adresse _____

Ville _____ Province _____

Code postal _____

Les prix ci-haut mentionnés incluent les frais de manutention et d'expédition.